



Referat OSK København møde d. 28 maj kl. 14.00 til 17.00

1. Velkomst

Velkommen: Michael byder velkommen.

Vi minder om, at vi i OSK København bestræber os på at kommunikere nænsomt og respektfuldt.

Valg af ordstyrer: Dan er valgt til ordstyrer.

Præsentationsrunde med åndelige princip.

Charlotte Næstformand OSK, Thomas GSR Never Alone, Mike GSR Bag Facaden, Karsten GSR En Ny Vej, Nicolai GSR Unity Gruppen, Tom GSR Bornholm, Maria GSR Pionergruppen, Pia OSR OSK, Berit OSS OSK, Dorrit formand litteratur, Jeannie Kasser OSK, Dan formand HI, Michael Formand OSK.

Velkommen til eventuelle nye medlemmer, hvis I har spørgsmål er I velkomne efter mødet.

2. Afbud

Maria Sekretær OSK, Martin GSR "Sammen kan vi", Jeppe GSS "Sammen kan vi", John Konventformand sender Per næstformand i stedet. Nicky GSR Mågevej, Sally GSR Bonny uden Clyde.

3. Beslutningsdygtighed (mindst 2 GSR'er)

6 GSR fremmødt, vi er beslutningsdygtige.

4. Godkendelse af dagsorden

Dagsorden – Godkendt.

5. Oplæsning af koncepterne og traditionerne

Koncepterne

Traditionerne

Indsamling til kaffe. 304 Kr i alt.

Hvem tager kaffeposten til næste OSK-møde d. 30 juli? Nicolai tager denne.

Servicebøn

6. Meddelelser fra Administrationsgruppen

- Vi har en rettelse til referat af d. 26 marts 2017 punkt 6.
 - Det er besluttet i administrationsgruppen at sende spørgsmålet vedrørende fredagsgruppen og det er at dele påvirket videre til WSO. Hvorefter emnet drøftes igen. Note til referat. Lars RDS undrer sig over at der ikke er videregivet erfaringer fra det foregående møde på RSK, hvor dette emne har været drøftet. OSK har ikke fået oplysninger fra OSR vedr. dette. Rettelse til ovenstående. Ovenstående har ikke været drøftet på RSK mødet og fremgår derfor ikke af RSKs referat. OSR København har derfor ikke haft noget at videregive i denne forbindelse.
- Tilbage melding fra WSO ift. det at dele påvirket. WSO har oplyst administrationsgruppen at der ikke findes retningslinjer for dette. Det er op til den enkelte gruppe.

7. Oplæsning af 5 koncept. Hvem tager 6?

Oplæst af Thomas, 5. Koncept og tilhørende spørgsmål udleveret til alle GSR. Charlotte tager den næste gang.

8. GSR runden med rapporter fra grupperne, inklusive beslutninger som har været med ude i NA grupperne

Thomas Never Alone Hillerød mandag 17.30-18.30, mangler GSS. Kontantbeholdning 2157 Kr. Der skal købes litteratur. Ca 20 faste medlemmer, fremmøde gennemsnit 20. 2 nykommere siden sidst. Struktur: Frit emne. Gruppen fungerer og det går godt. Vi er gode til at tage imod nykommeren.



Mike Bag Facaden Enghavevej 19-20.00: alle poster besat, mødet kører godt, nykommeren er glade for mødet, kontantbeholdning ca. 700 Kr.

Karsten En Ny Vej Brøndby tirsdag 19.-20.00: serviceposter besat, kontantbeholdning 1100 Kr. god økonomi. 10 faste medlemmer, fremmøde 12-16, 10 nykommere siden sidst. Gruppen fungerer godt. Struktur er lidt svævende indtil næste gruppesamvittigheds møde. Vi tager godt imod nykommeren.

Nicolai Unity gruppen Fredag Vardegade kl. 20-21:00: 10/12 faste medlemmer, gennemsnit fremmøde 15, Alle poster besat mangler GSS, god gruppe, gode gruppesamvittigheds møder, Donerer 200 kr. i dag.

Tom Bornholm :

Torsdags gruppen Lygten 19.00: Kontant beholdning. 265 Kr. To faste medlemmer, gennemsnit fremmøde 4 , der mangler medlemmer,

Klippen i Rønne mandag kl. 19.00: kontantbeholdning 402 Kr. 5 faste medlemmer , gennemsnit fremmøde 8 , 2 nykommere, gruppen fungerer glimrende.

Kernen søndag kl. 12.00 : mangler servicefolk

Maria Pioner gruppen Christianshavn mandag 17.30: mangler Kasserer og GSS, kontantbeholdning 600 Kr. der skal gå til husleje , faste medlemmer 5 , gennemsnitsfremmøde 15, 3 nykommere, Gruppen mangler service og svingende fremmøde. Struktur : trinmøde; hattemøde, Speak, oplæsning af Basic tekst.

9. Kandidater til serviceposter

OI formand 2 år cleantime: Ingen opstillede.

10. Kasserer rapport

Gennemgået regnskab, færre grupper donerer, 6 mindre end regnskabet fra sidste år.

11. OSR rapport

Relevante punkter fra seneste RSK-møde fremlægges.

Lars KBH er valgt som RD, Claus valgt RDS, Brian valgt til formand RSK, Steff genvalgt som HI formand Lars valgt til vicekasserer.

EDM har været i EU parlamentet og præsenterer NA.

Der stilles spørgsmål til grupperne: hvordan kan vi skabe flere midler til NA Danmark, dette skal tages med ud til grupperne.

RSK mangler næstformand og formand for Internetudvalget

Se OSR rapport <http://nadanmark.dk/omraade-service-komite-osk-koebenhavn/>

Klik derefter på maj.

Næste RSK møde afholdes i SOV Vordingborg

12. Rapporter fra underudvalg

H&I

Dan formand: Retspsykiatrisk Glostrup afd. 80 og 81 kører, der er mange der gerne vil med. SOV har været med for at se hvordan det foregår.

Der har været workshop i Esbjerg,

Ingen HI bod på konventet i år, da der mangler servicefolk til denne opgave

Der er sendt et brev til Søren Pape (Justitsministeren) vedr. et ønske om at NA blev prioriteret i fængslerne igen. Der er intet svar kommet.

Regnskab sendes til Jeannie pr. Mail. Aktuelt bliver der brugt 300 Kr. Om måneden i udvalget.

IT

Pia ingen nyheder.



Konvent

Per næstformand: Det går meget godt, der er styr på de fleste udvalg, der er folk på. Der er solgt 116 Billetter i forsalg. Programmet er færdig og offentligt.

Litteratur

Dorrit Formand: Det går som altid godt i udvalget, Saldo lige nu : 29.576,63 Kr. Der er en faktura på vej på 10- 12.000 Kr. Efter konventet tages der stilling til overførsel til OSK.

Der kommer nye Bare for I dag, der er kommet nye oplæsninger.

10-12 gamle Bare for i dag tilbage: kan de evt. bruges til nykommere under konventet: enighed om at give dem væk mod at der er noteret i bogen at det er en gammel udgave.

Lige nu er der ikke " hvordan og hvorfor" tilgængelige for bestilling, dog har litteraturen nogle liggende endnu.

Servicevillighed

Mike: Vi har afholdt service workshop: service jam, der var ikke mange deltagere, men det var en positiv oplevelse. Der efterspørges ideer, kom gerne til Mike og/eller Nicky.

Webmaster

Fraværende

13. Punkter til drøftelse

14. GSR frit forum

15. Eventuelt

16. Beslutningslog:

- Spørgsmål fra RSK : Hvordan kan vi skaffe flere midler til NA Danmark. – dette skal med ud i grupperne og tages op igen ved næste OSK møde d. 30. Juli.
- 10-12 stk. gamle "Bare for i dag" bøger bortgives til nykommere under konventet, mod at der er noteret i bogen at det er en gammel udgave.

17. NA relaterede meddelelser

Tovholder til at sende OSK Københavns NA historie til Internetudvalget.

RSK opfordrer alle NA grupper til at komme med forslag til hvordan vi i NA kan skabe flere midler. Fx prisstigning på litteratur, donation og andet.

Ad Hoc udvalg omkring servicevillighed søger medlemmer.

Ledige poster OSK:

OI formand

OSR

OSS

Ledige poster RSK:

Næstformand

Formand for Internetudvalget

Tak for din service

Service virker 😊



Donation til OSK NA KBH reg nr: 1551 konto nr: 10547172 – Danske Bank

18. Næste OSK møde d. 30 juli 2017

19. Gennemlæsning af resten af referatet og godkendelse

Godkendt.

20. Hvordan har det været runde, udenfor referat

21. Sindsrobøn